
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

                                                       
 

Zápis z XXVI. zasedání Rady a Výboru KS JMK   
Konané 13. 3. 2018 v Brně 

 
 
 
 

Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: jednatel – Ing. J. Albrecht, ekonom – R. Jirásek, člen – Ing. D. Malá 
Rada KS ČSCH JMK: Ing. J. Bareš, I. Drobiličová, R. Valeš, R. Jirásek, Ing. F. Vlček, Ing. Z. Kopřiva,  
                                     Ing. R. Novotný 
 
Program:  
1. Zahájení 
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volby ověřovatelů zápisu 
4. Plnění usnesení z XXV. zasedání Rady (písemná zpráva Ing. D. Malá) 
5. Informace k přípravě akce - Medaile za zásluhy o chovatelství v JM kraji (ústní zpráva Ing. D. Malá) 
6. Ekonomický výsledek 7. KV JMK – I.MORAVIA BRNO 2017 - dopracování (ústní zpráva R. Jirásek a 
Ing. R. Novotný)  
7. Rozpočet KS na rok 2018, včetně rozpočtu 8. KV JMK MORAVIA BRNO 2018 – dopracování připomínek 
k původnímu návrhu (písemná zpráva Ing. D. Malá) 
8. Inventarizace majetku – výsledky (písemná zpráva - J. Sec, Ing. R. Novotný, Ing. F. Vlček, Ing. J. Bareš) 
9. Organizační řád KS JMK – projednání a zapracování připomínek (písemná zpráva Ing. R. Novotný) 
10. Příprava výročního zasedání KS JMK (ústní zpráva Ing. J. Albrecht)  
11. Stanovení termínu dubnového zasedání Rady JMK , volební zasedání krajských sekcí a vyhlášení voleb 
(ústní zpráva Ing. J. Albrecht)  
12. Diskuse 
13. Usnesení 
14. Závěr      
                                                                                                                                 
Body jednání: 
 
1. Zahájení -  jednání zahájil a řídil jednatel KS JMK Ing. Josef Albrecht. Doplnění programu k bodu 11 – 
vyhlášení voleb do výboru a kontrolní komise KS JMK 
 
2. Schválení programu zasedání    
Písemný návrh Ing. Z. Kopřivy na vyhlášení voleb do výboru a kontrolní komise KS JMK – doplněno k bodu  
11. 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program XXVI. zasedání rady KS JMK. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. D. Malá 
(hlasování pro: 8). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování pro 
8). Usnesení bylo přijato. 
 
4. Plnění usnesení z XXV. zasedání Rady (písemná zpráva D. Malá) 
- na základě rozeslaného přehledu přijatých usnesení z XXV. zasedání Rady KS dne 2. 2. 2018  
Body usnesení:  
- K bodu 4 - Plnění usnesení z XXIV. zasedání Rady - úhrada nezaplacených pohledávek souvisejících se 

7. KV JMK – úhrada za naftu fotografů Pokorných, dohodnuto, že bude vyplacen příspěvek na dopravu 
oproti poskytnutí CD se 100 ks fotografií z výstavy MORAVIA – dle sdělení I. Drobiličové Pokorní 



dostali uhrazenu požadovanou finanční částku za PHM za cesty do Brna a zpět, CD KS obdrží během 
následujícího týdne. 

- náklady na odměny pro oceněné dětské malíře – D. Malá převzala pro účely zakoupení odměn 1000 Kč, 
které byly předány do prodejny krmiv pro zvířata Kuřimi pro zakoupení cen, rodiče oceněných malířů byli 
e-mailem vyrozuměni o výsledku i způsobu odběru ceny, informace o vítězích umístěna na webové 
stránky KS JMK v rubrice Krajská výstava - Doprovodný program. Úkol splněn. 

- Krmivo od De Heus – navrženo, aby OO Brno dostalo částku 2800 Kč za podej krmiva na MORAVII, 
dále OO Brno upřesní rozdíl mezi fakturovaným a skutečným množstvím krmiva, R. Valeš doloží, za co 
lze krmivo nyní prodat (prodá P. Buček, Ivančice) a poté se dále dořeší na dalším zasedání Rady. 
Informaci na zasedání rady podal R. Valeš s tím, že př. L. Hanuš prodal krmivo za cca 9 tisíc, zbytek se 
přemístí do prodejny do Ivančic, až se rozprodá, bude se tato záležitost projednávat Radou dál, úkol trvá 
do prodeje zbytku krmiva a Oblast Brno poté navrhne způsob řešení vzniklého rozdílu.  

 
- K bodu 5. - Schválení seznamu zasloužilých chovatelů k ocenění hejtmanem - Objednání medailí pro 

oceněné hejtmanem JMK u Sabe - objednáno a uhrazeno, úkol splněn. 
- informovat vybrané pro ocenění o termínu předání ocenění formou dopisu zaslaného e-mailem k předání 

prostřednictvím OO, odpovídá: D. Malá, termín: do 28. 2. 2018 - úkol splněn. 
- dohodnout další náležitosti spojené s ceremoniálem předání medailí na KÚ JMK, termín do 22. 3. 2018 - 

v řešení. 
 

- K bodu 6. - Plán práce KS JMK na rok 2018 - zveřejněn na webových stránkách JMK v rubrice O 
sdružení - Akce KS. Splněno. 

   

- K bodu 7. -  Ekonomický výsledek 7. KV JMK - I. MORAVIA -  revizní komise provede kontrolu 
jednotlivých položek a faktur před termínem VČS KS. Ústní zprávu k tomuto podá R. Jirásek a Ing. R. 
Novotný. 

- OO Znojmo předloží kalkulaci nákladů na dopravu výstavních klecí na KV do termínu dalšího zasedání 
Rady a poté bude dořešeno. Kalkulace zaslána 4. 2. 2018, text viz příloha, dále viz bod 6 dnešního 
programu. 

 
- K bodu 8. - Čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017 - Rada bere na vědomí čerpání rozpočtu KS JMK 

za rok 2017. Revizní komise provede kontrolu jednotlivých položek a faktur před termínem VČS KS.  
Ústní zprávu k tomuto podá R. Jirásek a Ing. R. Novotný. Na dnešním zasedání Rady dohodnuto, že dokud 
se neuzavře rok 2017, s revizí bude posečkáno. 

 
- K bodu 9. - Inventarizace majetku KS JMK - Rada bere na vědomí seznam pořízeného majetku KS 

JMK v létech 2015 – 2017 jako podklad pro následnou fyzickou inventarizaci tohoto majetku a ukládá OO 
provést fyzickou inventarizaci majetku (Brno – J. Sec, Znojmo – Ing. R. Novotný, Vyškov – Ing. F. Vlček, 
Blansko – Ing. Bareš, termín do 24. 2. 2018. Na dnešním zasedání Rady jednotliví zodpovědní podali 
informace ke zjištěním v rámci fyzické inventarizace majetku KS JMK. Blansko má jen koberec na králičí 
hop, nic víc nemají. Ve Znojmě proběhla fyzická inventarizace se závěrem, že majetek je v souladu 
s fakturovaným. OO Vyškov má uskladněny výstavní klece - 100 děr holubů, 100 děr králíků, 45 podlážek 
a králičí hop. OO Brno – inventura bude 27. 3. 2018 v Ivančicích. Poté do 30. 3. 2018 pošle Brno výsledek 
inventury krajského majetku. 

- Rada ukládá OO zaslat stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV (vlastních i 
krajských) do 24. 2. 2018. Dosud nesplněno!!!   

 
- K bodu 10. a 11. Příprava Rozpočtu 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 a rozpočtu KS JMK na 

rok 2018 - Rada souhlasí, aby byl použit rozpočet připravený D. Malou.  
Připomínky k navrženému rozpočtu D. Malou zašlou členové Rady KS a výboru do termínu 15. 2. 2018, 
poté budou D. Malou, I. Drobiličovou a R. Novotným připomínky zapracovány a poté bude návrh 
rozpočtu opět rozeslán (do 20. 2. 2018). Poté členové Rady budou mít opět možnost se k návrhu vyjádřit 
s termínem pro zaslání posledních připomínek do 24. 2. 2018. Připomínky členů Rady KS JMK nezaslány, 
návrh rozpočtu bude zaslán k připomínkování nejpozději do 4. 3. 2018. Odpovídá D. Malá. Bod je řešen 
samostatně jako bod 7 dnešního zasedání Rady KS.  



 
- K bodu 12. - Plán organizační přípravy 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018  - Rada bere na 

vědomí Plán s tím, že se jedná o pracovní materiál k postupnému dopracování v průběhu roku 2018, který 
v dalších létech bude používán jako „návod“ na pořádání krajské výstavy. Za zpracování odpovídají: D. 
Malá a R. Novotný. Průběžně plněno. 

 
- K bodu 13. - Návrh na zpracování loga KS JMK - Rada schvaluje záměr vytvoření loga KS JMK pro 

účely propagace KS, odpovídá D. Malá, termín do 31. 5. 2018. V jednání s grafičkou. 
- obnovení 2 ks bannerů KS JMK (uvedení nových webových stránek), odpovídá J. Sec. Termín do 20. 6. 

2018 (do prvního použití v roce 2018 - PROPET Brno 2018). Nutno zjistit, kde bannery jsou – J. Sec. 
Dosud nedořešeno! 

 
- K bodu 14. - Příprava organizačního řádu KS JMK - Připomínky k návrhu doručí členové Rady a 

Výboru KS do termínu 17. 2. 2018, poté budou R. Novotným zapracovány a opětovně odeslány členům 
Rady a Výboru KS do 24. 2. 2018. Následně budou připomínky zapracovány a připraveny k projednání 
Radou na dalším zasedání. Připomínky členů výboru a Rady KS nezaslány. Bod je řešen samostatně jako 
bod 9 dnešního programu zasedání Rady KS.  

 
Návrh na usnesení k bodu: 
Rada bere na vědomí informaci o plnění usnesení XXV. zasedání KS. 
Hlasování: Pro:   8          Proti:    0              Zdržel se:   Usnesení bylo schváleno. 
 
5. Informace k přípravě akce - Medaile za zásluhy o chovatelství v JM kraji (ústní zpráva Ing. D. Malá) 
Pozvánky jednotlivým oceněným předány. Proslov za KS JMK pronese R. Novotný. 
D. Malá navrhla připravené diplomy oceněným dát do rámečků (z IKEA, á 59 Kč). Hlasování o tomto návrhu: 
pro 7, proti 1 , návrh schválen. 
Návrh na usnesení:  
Rada KS bere na vědomí informace Ing. D.Malé k přípravě akce Medaile za zásluhy o chovatelství v KM 
kraji. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se:  0 Usnesení bylo schváleno. 
 
6. Ekonomický výsledek 7. KV JMK – I.MORAVIA BRNO 2017 - dopracování (ústní zpráva R. Jirásek a 
Ing. R. Novotný) 
- žádost OO Znojmo o úhradu nákladů na dopravu, celkem vyčísleny náklady na všechno, z toho na dopravu 
klecí  22.370 Kč. Rada projednala návrh, aby se OO Znojmo uhradila doprava klecí na výstavu za 22.370 Kč 
(včetně klecí na kingshow).   
Návrh na usnesení:  
Hlasování: uhradit částku 22.370 Kč za dopravu klecí  na MORAVII, pro  7 proti 1, schváleno, termín úhrady 
do konce března 2018. 
 
- žádost V. Rohrera – úhrada 5.000 Kč za dopravu klecí na MORAVII, nedostal uhrazenou 2. cestu na 
MORAVII 2017, R. Jirásek sdělil, že 21.12.2017 vyplatil peníze za dopravu pro Břeclav, v peněžním deníku 
nalezeny doklady o vyúčtování dopravy pro Břeclav, peníze vybral M. Uher pro Břeclav.  
Návrh na usnesení: na základě zjištěných materiálů v peněžním deníku byla doprava klecí na a z výstavy 
MORAVIA Brno 2017 prostřednictvím M. Uhra Okresní organizaci Břeclav uhrazena. Není tedy jasné, o jaké 
další finanční prostředky V. Rohrer žádá. Dále zbývá dořešit závazek OO Břeclav z hlediska zveřejnění 
reklamy ve výstavním katalogu a na základě tohoto bude následně rozhodnuto.  
Hlasování: pro:    8             proti:  0     zdržel se: 0 
 
- OO Blansko informovala, že vyčíslila náklady na MORAVII BRNO 2017, přesto žádnou náhradu OO 
Blansko nepožaduje. 
- doprava klecí OO Brno (z Ivančic) – upravená faktura dle skutečnosti na 4.235 Kč, návrh na úhradu 
- doprava klecí Vyškov – 4.300 Kč 
Tímto bude rok 2017 z hlediska čerpání nákladů na 7. KV JMK I. MORAVIA BRNO 2017 ukončeno.   
Hlasování:  Pro: 8  Proti:  0           Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno. 



   
7. Rozpočet KS na rok 2018, včetně rozpočtu 8. KV JMK MORAVIA BRNO 2018 – dopracování 
připomínek k původnímu návrhu (písemná zpráva Ing. D. Malá),  
Připomínky k rozpočtu zaslala I. Drobiličová, která navrhla zrušit položku „odměna pokladníka“ a požádala o 
vysvětlení, proč v příjmech není dotace MZe, vysvětlila D. Malá. Dále R. Jirásek navrhuje sáhnout do výše 
nákladů na moderátora zakončení výstavy MORAVIA, na grafičku, občerstvení atd. Poté vedena další 
diskuse. 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí předložený návrh rozpočtu na rok 2018, bude zrušena položka odměna pokladníka a tato 
částka bude přesunuta do položky odměny – řádek 71 – rozpočet MORAVIA, odměny. Definitivní návrh 
rozpočtu bude schvalován na VČS. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
8. Inventarizace majetku – výsledky (písemná zpráva - J. Sec, Ing. R. Novotný, Ing. F. Vlček, Ing. J. Bareš) 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí -  viz usnesení u bodu 4 dnešního programu. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
9. Organizační řád KS JMK – projednání a zapracování připomínek (písemná zpráva Ing. R. Novotný) 
Žádné připomínky nezaslány. Dnešní připomínky R. Jiráska – návrh na změnu návrhu v čl.8 – je třeba 
souhlasu všech členů Rady KS. Původní návrh je 3/5 většina. O připomínce krátce diskutováno, poté 
hlasováno o původním navrženém znění Organizačního řádu. 
Návrh na usnesení:  
Rada schvaluje Organizační řád KS JMK s platností a účinností od 13. 3. 2018.  
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
10. Příprava výročního zasedání KS JMK (ústní zpráva Ing. J. Albrecht)  
Rada vyhlašuje volby do KS JMK na termín neděle 20. 5. 2018.  Místo konání Brno, Plotní 69. Budou 
provedeny volby do výboru a kontrolní komise, počet členů výboru a KK dle schváleného Organizačního řádu 
KS JMK. Navržen způsob voleb -  výbor KS bude volen jako tým, kontrolní komise jednotlivě. Návrh týmu je 
nutno poslat Ing. Albrechtovi, odpovídá Ing. J. Albrecht, termín 20.4.2018. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
11. Stanovení termínu dubnového zasedání Rady JMK , volební zasedání krajských sekcí (ústní zpráva 
Ing. J. Albrecht)  
Návrh na usnesení:  
Rada schvaluje termín 20. 4. 2018 od 16,00 hodin. Účast – noví předsedové okresních/obl.sekcí, Rada 
původní a nová. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
12. Diskuse  
- D. Malá přeložila návrh plakátu na výstavu MORAVIA 2018. Na vědomí, bez připomínek.  
 
13. Usnesení a závěr: zasedání Rady bylo ukončeno v 18,49 hodin s tím, že přijatá usnesení jsou součástí 
tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                                                               
                                                                                                                               -------------------------------------- 
                                                                                                                                        Ing. Josef Albrecht 
                                                                                                                                         jednatel KS JMK 
 


